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Opgemaakt door Ingrid van Breda, commissiegriffier 
Aanwezig 
 

Johan Swaans (voorzitter), Paul Schellekens (VVD), Ad van Beurden 
(VVD),  
Antoon van Baal (PvdA), Pernell Criens (PvdA), Piet Poos (CDA), 
Marije de Groot-Haen (CDA), Willem Couwenberg (lijst Couwenberg), 
Mark van Oosterwijk (PAG), Henk Gabriëls (PAG), Liselotte Franssen- 
du Maine (LRG), Erik Schellekens (LRG). 
Wethouders Marijo Immink, Theo van der Heijden, Guus van der Put 
en Harry van de Ven. 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Stijn van de Brekel (SP), Deborah Eikelenboom (SP), Berry van 't 
Westeinde (griffier) 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : 
https://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2016/25-mei/20:30 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2. Raadsvoorstel Algemene Subsidieverordening 2016 
 Standpunten fracties: 
Pro Actief 
Goirle 

Vraagt een toelichting op de activiteiten en bijbehorende kosten. Vraagt waarom 
subsidie op 4 vaste termijnen moet worden aangevraagd en informeert wat wordt 
bedoeld met het artikel over reservevorming. 

PvdA Vraagt of het bruisfonds nu ook 4 termijnen kent. Wijst op het ambtelijk jargon, 
vreest dat  dit jargon drempelverhogend werkt voor de burgers en vraagt om de 
leesbaarheid van de ASV te vergroten. Stelt vragen over inzicht en rek in het 
subsidieplafond.   

Lijst 
Couwenberg 

Stemt in met de ASV. Geeft aan dat dit voorstel als A-stuk naar de raad kan. 

CDA Geeft aan dat er juridische aspecten zijn waardoor de verordening slecht leesbaar 
is. Vindt deze ASV wel een verbetering en stemt er mee in.  

Lijst Riel-Goirle Vraagt om verduidelijking van artikel 16 en artikel 21 lid 1b. Stelt vast dat bij de 
extra reserve van maximaal 5% níet in de tekst is opgenomen dat het gaat om 
reservevorming voor grote instellingen.  

 
Afspraken en toezeggingen: wethouder Marijo Immink geeft aan dat technische vragen voorafgaand aan 
de commissievergadering kunnen worden gesteld. Indien niet in de tekst is opgenomen dat het gaat om 
grote instellingen, zoals LRG aangeeft, dan zal de wethouder dit aanpassen en er schriftelijk op 
terugkomen.  
Advies van de commissie: Het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
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3. Raadsvoorstel Ontwerpbegroting 2017 en jaarstukken 2015 GGD Hart van Brabant 
Standpunten fracties: 
Lijst Riel-Goirle Is blij dat een aantal zaken waar LRG in het verleden aandacht voor heeft gevraagd 

is overgenomen. Stemt in met het raadsvoorstel. 
CDA Vraagt een onderbouwing van de PM posten bij de berekening van het 

weerstandsvermogen. Heeft eind maart gesproken met de GGD over asielzoekers 
en vluchtelingen en vraagt wat dit betekent voor de begroting.  Voor 2017 wordt  
€ 210.000,- minder begroot dan de weergegeven kosten in 2015. CDA vraagt een 
toelichting hoe het kan dat we meer gaan doen terwijl het minder kost.  

 
Afspraken en toezeggingen: wethouder Harry van de Ven komt schriftelijk terug op de vragen van het 
CDA.  
Advies van de commissie: Het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
4.  Verslag van de commissie Welzijn van 22 maart 2016 
Het verslag wordt vastgesteld, de toezeggingen zijn afgewerkt. 
 
5.  Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Wethouder Harry van de Ven geeft aan dat burgers van 25 jaar en ouder vanaf aanstaande maandag 
kunnen meedoen aan de persoonlijke gezondheidscheck. De gezondheidscheck gebeurt in 
samenwerking met de huisartsenpraktijk op het Oranjeplein. De gemeente heeft dit mede gefaciliteerd. 
Het betreft nu nog een pilot.   
 
6. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Lijst Riel-Goirle is benieuwd naar de status van de nieuwbouw van basisschool de Vonder. 
Volgens wethouder Guus van der Put ligt de bouw op schema. Er zijn geen signalen ontvangen dat niet 
volgens planning wordt gewerkt.  
 
7.    Stukken ter kennisname  
Hierbij zijn geen opmerkingen. 
 
8.  Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  21:00 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
28 juni 2016. 
 
De voorzitter,     de griffier,     
  



Bladnummer Datum 
3 25-05-2016 

 
 

 

Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 25-5-2016 
 
   Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

1 25-5-2016 CDA vraagt bij de ontwerpbegroting 2017 van 
de GGD naar een onderbouwing van de PM 
posten bij de berekening van het 
weerstandsvermogen. 
Met de GGD is eind maart gesproken over 
asielzoekers en vluchtelingen. CDA vraagt wat 
dit betekent in de GGD begroting. Voor 2017 
wordt € 210.000,- minder begroot dan de 
kosten in 2015. CDA vraagt hoe het kan dat we 
meer gaan doen terwijl het minder kost. 

Wethouder van de 
Ven 

 De vragen zijn voorgelegd aan de GGD. Zodra de antwoorden er zijn 
ontvangt de raad een raadsinformatie hierover. 
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